
PROTOKOLL 

fört vid styrelsemöte med Sölvesborgs Bridgeklubb 

 

Datum och tid 2015-04-20 kl.16.30 

 

Plats Klubblokalen 

 

Närvarande Mats Karlsson, ordförande  

Laila Håkansson  

Bengt Fasth 

Lennart Reiz 

Gay Thelander  

Ingrid Vestergaard  

Bengt Mattsson, suppleant  

Ann-Christine Pehrson, suppleant 

 

 

§ 1 Ordf. hälsade de närvarande välkomna och förklarade mötet öppnat. 

 

§ 2 Ingrid läste upp föregående mötes protokoll, vilket lades till handlingarna. 

 

§ 3 Den ekonomiska rapporten för verksamhetsårets nio första månader (140701-150331) 

genomgicks. Inga större avvikelser från budget föreligger. Likvida medel per 150331: 135.000:-. 

Periodens resultat: +34.000:-.  

 

§ 4 Lennart rapporterade från tävlingsverksamheten. Extrapriser vid vissa tävlingar är uppskattat 

och det bör vi fortsätta med till hösten.  

Beslöts att anmäla sommarbridge tisdag eftermiddag och onsdag kväll till FSB, däremot inte 

tisdags- och torsdagkvällarna. 

Önskemål om fler brickor på onsdagar har framförts. Gay tar upp det med spelarna nästa gång han 

är tävlingsledare. 

 

§ 5 Bengt F hade inte något att rapportera vad gäller material och fastighet. 

 

§ 6 Laila rapporterar att köket fungerar.  

 

§ 7 Beslöts inköpa hjärtstartare, och om möjligt utnyttja ett förmånligt erbjudande i senaste 

bridgetidningen. Bengt F beställer. 

 

§ 8 Lennart pratar med Thomas om eventuellt inköp av ny brickläggningsmaskin. 

 

§ 9 Laila tog upp frågan om kontanthanteringen på klubben. Finns det något annat system som 

kan fungera hos oss? Mats pratar med Thomas. 

 

§ 10 Nästa styrelsemöte: måndag 1 juni kl.16 i klubblokalen. 

 

 

Vid pennan: Justeras: 

 

 

 

Ingrid Vestergaard Mats Karlsson  


